



2024 CMS Summer Meeting | Saskatoon, Saskatchewan

CALL FOR *Education Sessions*

The Canadian Mathematical Society (CMS) welcomes and invites education session proposals for the 2024 CMS Summer Meeting in Saskatoon from May 31 - June 3.

The education session proposals will be selected by the CMS Meeting Education Session Committee, which will also schedule the accepted sessions, in communication with their co-organizers.

Each proposal should follow the guidelines indicated in the call for Scientific Sessions. In addition, organizers are asked to specify the structure of their session (e.g., 20-minute talk followed by 5 minute Q&A and 5 minute transition; or a panel, or interactive session/workshop, etc.).

Proposals should include:

- (1) Names, affiliations, and contact information for all session co-organizers. Early career researchers are welcomed to propose sessions.
- (2) A title and brief description of the topic and purpose of the session. This should include a brief paragraph of the subject.
- (3) Two to three sentence summary that will be posted on the CMS Meeting website if your proposal is selected.
- (4) Indicate the number of time blocks needed. A block can be between 1 and 3 hours in length.
- (5) A list of speakers who have confirmed or who expressed interest and are approached before submitting the proposal. An inclusive and diverse set of speakers is highly encouraged.
- (6) The structure of your session. Traditionally, each presenter gets 20 minutes to talk, 5 minutes of Q&A, and a 5-minute buffer for transition. We are open to different formats as well, such as a panel, interactive session/workshop, 10-minute lightning talks, etc

The CMS kindly asks session organizers to consider all eligible abstract submissions for their session, as up to 30 speakers per session can be accommodated.

The scientific sessions will take place from June 1-3, 2024.

Deadline: Proposals should be submitted by **Wednesday, January 31, 2024**. There will be a second deadline of **March 29, 2024**, but earlier submissions will be considered first. Their contact information is as follows: Contact information is as follows:

Andie Burazin a.burazin@utoronto.ca

With Elana Kalashnikov: e2kalash@uwaterloo.ca

Steven Rayan: rayan@math.usask.ca

Jacek Szmigielski: szmigielski@math.usask.ca, and meetings@cms.math.ca in cc



Réunion d'été 2024 de la SMC | Saskatoon, Saskatchewan

APPEL DE Sessions d'éducation

La Société mathématique du Canada (SMC) sollicite des propositions de sessions en matière d'éducation pour la Réunion d'été 2024 de la SMC qui aura lieu à Saskatoon du 31 mai au 3 juin 2024.

Les propositions de sessions en matière d'éducation seront sélectionnées par le Comité des sessions en matière d'éducation de la réunion de la SMC, qui établira également le calendrier des sessions acceptées, en communication avec leurs co-organisateurs.

Chaque proposition doit suivre les directives indiquées dans l'appel pour les sessions d'éducation. En outre, les organisateur.rice.s sont invité.e.s à préciser la structure de leur session (par exemple, un discours de 20 minutes suivi de cinq minutes de questions-réponses et une autre cinq minutes de transition; ou un panel, ou une session/atelier interactif, etc.)

Les propositions doivent comprendre:

1. Les noms, affiliations et coordonnées de tous les co-organisateurs de séances de formation. Les éducateurs en début de carrière sont invités à proposer des sessions.
2. Un titre et une brève description du sujet et de l'objectif de la session de formation. Cela devrait inclure un bref paragraphe du sujet.
3. Un résumé de deux ou trois phrases qui sera publié sur le site web de la Réunion de la SMC si votre proposition est retenue.
4. Indiquez le nombre de tranches horaires nécessaires. Un bloc peut durer entre 1 et 3 heures.
5. Une liste d'orateurs/oratrices qui ont confirmé ou qui ont exprimé leur intérêt et qui sont sollicité(e)s avant de soumettre la proposition. Un ensemble d'orateurs/oratrices inclusif et diversifié est fortement encouragé.
6. La structure de votre session (par exemple, un exposé de 20 minutes suivi de 5 minutes de questions-réponses et de 5 minutes de transition, ou un panel, ou une session/un atelier interactif, etc.).

La SMC vous prie de considérer les soumissions de tout candidat.e.s admissibles. Jusqu'à 30 orateur.rice.s par session seront accommodés. Les sessions d'éducation se dérouleront du 1 au 3 juin 2024.

Conformément aux propositions de sessions scientifiques. La date limite sera le **31 janvier, 2024**. Une deuxième date limite sera fixée au **29 mars 2024**, mais les demandes antérieures seront examinées en premier lieu

Andie Burazin a.burazin@utoronto.ca